
 

1 
 

 
        
 
 
 
 
 
 
 
 

GRAD PULA – POLA 
GRADSKO VIJEĆE 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

40. SJEDNICA 
GRADSKOG VIJEĆA GRADA PULE 

Komunalna palača, Pula, Forum 1 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ponedjeljak, 16.12.2024. 
 
 



 

2 
 

SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 40. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule 
održane u ponedjeljak 16.12.2024. godine u 

Komunalnoj palači, 
Pula, Forum br. 1 

 
 
Sjednicu je u 14,00 sati otvorila MONICA DEROCCHI (IDS-ISU), potpredsjednica 
Gradskog vijeća koja je sjednici i predsjedavala.  
 
Poštovane vijećnice i vijećnici dobar dan – egrege consigliere e consiglieri buon giorno, 
otvaram 40. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule. 
 
Radi utvrđivanja kvoruma obavještavam vas da su vijećnici Marija Marković-Nikolovski i 
Ardemio Zimolo opravdali izostanak sa današnje sjednice, dok je vijećnik Vito Paoletić 
najavio da će malo kasniti.   
 
Prelazimo na utvrđivanje kvoruma pa molim vijećnike da se prijave u sustav e-Glasanja. 
Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 
 

1.  DUŠANKO BABIĆ NL Filipa 
Zoričića 

F.Zoričić - mir. mandata 

2. IVAN ŽAGAR NL Filipa 
Zoričića 

I.Močenić/S.Ibrišagić/K.Biteri-
m.m  

3. SELMA IBRIŠAGIĆ NL Filipa 
Zoričića 

 

4. VITO PAOLETIĆ NL Filipa 
Zoričića 

I.Mohorović – mir. mandata 

5. DUŠICA RADOJČIĆ MOŽEMO  
6. DAVOR VUKOVIĆ MOŽEMO M.Paus – mir. mandata 
7. NOEL MIRKOVIĆ MOŽEMO  
8. ANA FONOVIĆ MOŽEMO  
9. SANJA RADOLOVIĆ SDP  
10. IGOR BELAS SDP  
11. SINIŠA GORDIĆ SDP  
12. ELENA PUH BELCI IDS-ISU  
13. VALTER BOLJUNČIĆ IDS-ISU J.Černjul – mir. mandata  
14. ARDEMIO ZIMOLO IDS-ISU Odsutan 
15. MONICA DEROCCHI IDS-ISU  
16. GORDANA FERENČIĆ NEZAVISNA M.Brajuha-ostavka 
17. DANIEL DEKOVIĆ NEZAVISNI M.Čerina-mir.mand. 
18. MARIN LEROTIĆ NEZAVISNI  
19.  MARIJA MARKOVIĆ-

NIKOLOVSKI 
NEZAVISNA  Odsutna 

20. JURAJ KOVAČEVIĆ HDZ M.Jurkić-mir. mandata  
21. SEAN SOLDATIĆ HDZ  
22 MILAN RAŠULA NL Milana 

Rašule 
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Slijedom prijave prisutnosti u sustav eGlasanja i evidencijskih listića, utvrđuje se da je na 40. 
sjednici prisutno 16 vijećnika od ukupno 22 vijećnika, te da Gradsko vijeće može 
pravovaljano odlučivati. Tijekom sjednice stigli su vijećnici Ivan Žagar, Vito Pauletić, Marin 
Lerotić i Siniša Gordić. 
 
POZDRAVLJAM: 
- Filipa Zoričića – GRADONAČELNIKA GRADA PULE 
- gđu. Ivonu Močenić i gosp. Bruna Cergnula, ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA  
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada 
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA 
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA  
- predstavnike MEDIJA 
- gđu. Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik  
- sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem „live streaming-a“ na 
mrežnim stranicama Grada Pule  
- i ostale GOSTE 
 
OSTALI PRISUTNI: 
EVA BARBIR, Voditelj Odsjeka Gradonačelnika i Gradskog vijeća 
LOVORKA HAJDIĆ-GOLJA, zamjenica pročelnika Službe Gradonačelnika i Gradskog vijeća 
IGOR JOVIN pomoćnik pročelnika Službe Gradonačelnika i Gradskog vijeća 
DRAGAN SMOLJAN, informatičar 
GORAN KLIMOV, eGlasanje 
JOVANA PRUSAC, protokol 
ANDREA PERUŠKO, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu i mjesnu samoupravu 
ALDO ROJNIĆ, pročelnik UO za financije, gospodarstvo i razvoj ITU mehanizma 
SAMANTA BARIĆ, pročelnica UO za urbanizam, investicije i razvojne projekte 
NATAŠA SIMONELLI, pročelnica UO upravljanje imovinom i imovinsko-pravne poslove 
IVANA SOKOLOV, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport 
EMINA POPOVIĆ STERPIN, pročelnica Upravnog odjela za kulturu 
ROBERTA DORANI, pročelnica Službe za unutarnju reviziju 
TATIANA ZANINI GAVRANIĆ, direktorica Luka Pula d.o.o.  
DARKO BIJELIĆ, direktor Monte Giro d.o.o. 
ROBERTO DRANDIĆ, direktor Plinara d.o.o.  
IGOR VLAŠIĆ, Herculanea d.o.o. 
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor Pula Parking d.o.o. 
MARIO PERUŠKO, direktor Pula usluge i upravljanje d.o.o. 
GORAN PEREŠA, član uprave Pula usluge i upravljanje d.o.o. 
EDO KRAJCAR, direktor Vodovod Pula d.o.o. 
KRISTIJAN BENČIĆ, Vodovod Pula d.o.o. 
ĐURĐICA GRBAC, vd. ravnateljica DV Pula 
TAMARA PRANJIĆ, ravnateljica DV Mali svijet 
SERENA SIROTIĆ, ravnateljica DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola 
LORETTA MOROZIN, ravnateljica Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda 
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica Istarsko narodno kazalište Pula 
TANJA MILIČIĆ, ravnateljica, Pula Film Festival 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj Pučko otvoreno učilište  
IVICA ROJNIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula 
LORENA BENČIĆ, simultani prevoditelj na znakovni jezik 
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PRELAZIMO NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
 
Poziv za 40. sjednicu Gradskog vijeća vijećnicima je dostavljen 11. prosinca 2024. godine. 
Materijali za predloženu drugu točku dnevnog reda dostavljeni su vam 29. studenog 2024. 
godine te su razmatrani na prethodnoj sjednici. 
 
Budući da nema drugih prijedloga za izmjenu ili dopunu dnevnog reda stavljam na glasanje 
DNEVNI RED 40. sjednice Gradskog vijeća, kako je predložen 11. prosinca 2024. sa 2 točke 
 
 
Potpredsjednica Gradskog vijeća utvrđuje da je glasanje dovršeno i da je  
 
 VIJEĆE sa  16  glasova  “ZA”  i bez glasova “PROTIV”  usvojilo predloženi Dnevni 
red  40. sjednice Gradskog vijeća 
 
 
D N E V N I  R E D 
 
 
 1.  Vijećnička pitanja 
 2.  Donošenje Izmjena i dopuna Proračuna Grada Pula - Pola za 2024. godinu i 
 projekcije za 2025. i 2026. godinu 
 
 
 
 
AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
Na 39. sjednici vijećnička pitanja nisu stigli postaviti vijećnici koji danas imaju prednost, 
redom kako su se prijavili: 
 
1. IVAN ŽAGAR 
2. MONICA DEROCCHI 
3. GORDANA FERENČIĆ 
 
 
IVAN ŽAGAR (odsutan) 
 
MONICA DEROCCHI (postavlja pitanje s mjesta s obzirom da nema potpredsjednika) 
Imam dva pitanja. Pretpostavljam da će mi prvo odgovoriti Gradonačelnik, a drugo ili 
Gradonačelnik ili pročelnik. 
Prvo pitanje odnosi se na projekt Valelunge. Dakle, čitali smo zadnjih dana i u medijima i na 
službenim stranicama Grada Pule da se ide u projekt PIC Valelunga. Mene zanima što je sa 
vlasništvom? Vidjela sam da je upisana Republika Hrvatska. Pa u kojem smjeru će se ići 
rješavanje pitanje vlasništva? Prije nego što se uopće ide u realizaciju projekta.  
A drugo pitanje postavljam vama, ali, kažem, možda će mi odgovoriti pročelnik. Odnosi se 
na same troškove koje Grad ima vezano za spor koji se vodi zbog pročelnika Prhata. Prema 
informacijama koje imam, do sada, prema s osnova plaće, doprinosa i neoporezivih 
primitaka, isplaćeno je otprilike 67.000,00 eura. Zanima me koliko je na to još išlo? Koliki su 
troškovi sudskog postupka? Koji znamo da je još uvijek u tijeku. Evo, zahvaljujem. 
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FILIP ZORIČIĆ 
Evo srdačan pozdrav svima. Hvala kolegice Derocchi na postavljenom pitanju. Ja ću 
odgovoriti na prvo pitanje, a drugo ćemo se tu dogovoriti. Ne znam ako imamo iz Odjela 
odgovor, ako ne ćemo poslati pisanim putem. I ovo prvo pitanje ćemo vam detaljno poslati 
jer smo dobili iz Ministarstva sedam točaka koje moramo ispuniti da bismo im poslali 
povratno vezano za Valelungu. Dakle, smjer toga je da dobijemo na uporabu cijeli kompleks 
Valelunge, ali moramo prvo odgovoriti na neka pitanja vezano za dokumentaciju, prostorne 
planove i tako dalje. Imali smo konkretan sastanak na tu temu prije mjesec i pol dana u 
samom ministarstvu. Dogovorili smo se da u tom smjeru idemo. Mislim da smo mi od nekih 
sedam točaka, šest gotovo već pripremili. Idući nam je izrada idejnog projekta. Po idejnom 
projektu bi se potpisao sporazum sa ministarstvom i dobili bismo taj prostor za ITU 
mehanizam na uporabu. Evo. Ali molit ću vas evo, da vam sve točke, detaljno opisano, 
pošaljemo već sutra ujutro, gdje ćete znati točno što se od nas očekuje. Evo. Hvala. Drugo 
pitanje, poslati ćemo pisanim putem odgovor, jedino ako kolegica Andrea ima detalje oko 
financija. Da, pisanim putem. Hvala. 
 
POTPREDSJEDNICA 
Zahvaljujem. 
 
GORDANA FERENČIĆ 
Za današnju sjednicu imam dva pitanja, ali iskoristila bih ovu priliku da se zahvalim 
pročelnici Samanti Barić i njenom Odjelu zbog promptnog reagiranja u Nazorovoj ulici za 
one usporivače. Oba pitanja ću postaviti pročelnici Samanti Barić. 
Prvo se odnosi na problem prometa između osnove škole i srednje talijanske škole. Znamo da 
tamo usporivači se ne mogu staviti jer prolazi hitna pomoć. No, međutim, mene zanima da li 
postoji mogućnost nekakve signalizacije bolje? Pa ako se o tome može razmisliti. 
I drugo pitanje odnosi se na kupalište Mornar. Zanima me što je sa nadstrešnicom? Da li se 
može postaviti rampa za invalide? I što će se poduzeti za onaj dotrajali beton? Jer znamo da 
tamo dolazi puno invalida, djece, a i puno umirovljenika, odnosno treća životna dob. Hvala. 
Grazie. 
 
SAMANTA BARIĆ 
Hvala prije svega na pohvali vijećnici Ferenčić. Što se tiče prvog pitanja vezano za 
postavljanje prometne regulacije kod škole Giuseppina Martinuzzi. Znači, pravilnikom o 
prometnim znakovima i signalizaciji usporivače nismo mogli postaviti radi blizine hitne. Ali 
smo ofarbali pješački u crvenoj boji. Postavili smo također zaštitnu ogradu i treptače i 
pokazivače brzine. Što se tiče Mornara, točno sad smo  u fazi završne izrade same 
nadstrešnice. Znači, negdje zajedno, uz dogovor sa kupačima, tamo, postavit će se i zaštitna 
ograda, dakle, zatvorit će se jedan dio zaštitna nadstrešnica. Negdje u drugom i trećem 
mjesecu. Također, u dogovoru sa kupačima, odnosno smanjene pokretljivošću, dogovorili 
smo da stepenice pokretne nećemo stavljati kao takve, odnosno da su dosta nesigurne. Tako 
da u sljedećoj godini planirana su sredstva u proračunu upravo za postavljanje fiksnih 
stepenica i za saniranje onog dijela popločenja kako bi se i mala djeca, naravno i osobe 
marginalne skupine mogli nesmetano kupati. Evo. Zahvaljujem. 
 
GORDANA FERENČIĆ 
Hvala. Zadovoljna sam sa odgovorima. 
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IVAN ŽAGAR 
Dakle, pitanje je za Gradonačelnika Filipa Zoričića 
 
POTPPREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Kolega, samo moram dati riječ kolegici Radojčić zbog povrede Poslovnika. 
 
IVAN ŽAGAR 
A prekinula me usred rečenice. 
 
SANJA RADOLOVIĆ 
Ali ima pravo. Nije bio ovdje. Izgubio je red za pitanja. 
 
POTPPREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Mislim ja sam mu dala riječ da postavi pitanje s obzirom da je došao u trenutku dok sam ja 
postavljala pitanje. Kolega nije kasnio puno. Nismo prešli u novo glasanje, te je to moj 
nekako trenutno bio odabir. Ako kolege smatraju da na to vijećnik nema pravo, ja mu to 
pravo onda neću dati. Ali mislim da se radilo o bilo kome drugome da bi mogli izaći u susret 
koji put vijećnicima. 
Kolega Žagar, evo žao mi je, s obzirom da se vijećnici... Obrazlažem vam, ali dat ću vam 
riječ. Evo, kolegice izvolite. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ  
Dakle, na početku našeg saziva bila je praksa da onaj tko ne dođe može prepustiti riječ 
nekom drugom. Da ukoliko dođe kasnije da mu se može dati ipak pravo. Onda smo donijeli 
zajedno odluku da onaj tko propusti svoj red, da nema pravo više postaviti pitanja. Pa onda, 
ja nemam ništa protiv. Ali hoću samo reći da nekako sve učestalije kršimo taj Poslovnik. 
Sami smo ga donijeli, sami smo donijeli pravila pa bi se onda tih pravila trebalo i držati.  
 
POTPPREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Zahvaljujem. Kolega Žagar, evo, žao mi je, ali propustit ćete ovaj put.  
 
S obzirom da smo iscrpili sva pitanja, molim vijećnike da se prijave u sustav E-glasanja za 
postavljanje vijećničkih pitanja, s obzirom da imamo još dosta vremena. 
 
1. IVAN ŽAGAR 
2. SANJA RADOLOVIĆ 
3. SEAN SOLDATIĆ 
4. VITO PAOLETIĆ 
5. NOEL MIRKOVIĆ 
6. DUŠANKO BABIĆ 
7. DANIEL DEKOVIĆ 
8. DAVOR VUKOVIĆ 
9. JURAJ KOVAČEVIĆ 
10. DUŠICA RADOJČIĆ 
11. ELENA PUH BELCI 
12. SELMA IBRIŠAGIĆ 
13. MILAN RAŠULA 
14. ANA FONOVIĆ 
15. VALTER BOLJUNČIĆ 
16. MONICCA DEROCCHI 
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IVAN ŽAGAR 
Dakle, dva pitanja su za Gradonačelnika Filipa Zoričića. S obzirom na nedavne kritike 
platforme Možemo!, molio bih da komentirate provedbu programa potpore poljoprivredi i 
ruralnom razvoju Grada Pule za razdoblje od 2024. do 2026. godine.  
I drugo pitanje direktoru Pulaprometa Tomislavu Josipoviću: možete li prokomentirati u 
kakvom je statusu uvođenje besplatnog javnog prijevoza za učenike i studente? I hoće li 
mjera početi kako je i najavljivano s 01. siječnjem 2025. godine? Hvala lijepo.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Hvala najljepša kolega Žagar. Dakle, da, zadnji put je rečeno da Grad Pula ne pazi na 
poljoprivrednike, da nije stalo do programa i tako dalje. Da se ne vraćamo previše unazad. 
Dakle, ja moram reći jednu stvar koja je činjenična. Dakle, u procesu pripreme programa 
potpora poljoprivrednicima od 2024. do 2026. godine, dostavljen je upit udrugama u 
poljoprivredi s područja Grada Pule na stotinjak pulskih OPG-ova ili poljoprivrednih 
gospodarstava i sa zamolbom da dostave prijedloge vezane i za financiranje i potpore. Cilj je 
bila ekološka poljoprivreda, poticaji za mlade poljoprivrednike i tako dalje. Od sto prijedloga, 
od sto poslanih upita, došao je jedan prijedlog koji je usvojen, došao je iz eko udruge Maslina 
i također smo uvažili jedan prijedlog platforme Možemo! za potpore veće za 20%. Dakle, to 
su činjenice koje ne bih volio da se eto iskrivljavaju na način da nikog nismo komunicirali, da 
nikog nismo pitali, da nam nije stalo. Dakle, program je bio javan, jasan, komunicirali smo sa 
stotinjak OPG-ova. Dobili, nažalost, samo jedan odgovor i kojega smo također onda 
prihvatili. Tako da, evo, hvala na pitanju. Volio bih da se jasnije zna na koji način smo 
pristupili i toj temi. Hvala.  
 
S obzirom da je direktor Tomislav Josipović odsutan, odgovor na drugo pitanje dao je 
Gradonačelnik Filip Zoričić 
 
FILIP ZORČIĆ 
Da, dakle, od 01. siječnja za učenike, studente u Gradu Puli besplatan će biti javni prijevoz. 
Dakle, korištenje autobusa. To je dobra poticajna mjera vjerujem i sveučilišna i za mlade i za 
naše školarce. Olakotna roditeljima. Mislim da je ona sve široko tako. Podsjetit ću također da 
smo do mirovine  300,00 eura uveli, u suradnji sa strankom umirovljenika besplatan prijevoz, 
a idemo do stavke vjerujem i prvom kvartalu ove godine, samo se neke stvari moraju 
mijenjati u samim odlukama i do 500,00 eura mirovine da bude besplatan prijevoz za 
umirovljenike Grada Pule. Jedna dobra poticajna mjera, korisna i dobro je da smo uspjeli u 
tome. Hvala.  
 
SANJA RADOLOVIĆ 
Zahvaljujem poštovana potpredsjednice Gradskog vijeća. Ja imam pitanje za Gradonačelnika 
upravo nastavno i na ovo vaše prvo pitanje, što se tiče za Valelungu, a vezano je za, ajmo 
reći, nekakve kapitalne projekte u Gradu Puli koji se nisu realizirali. A već smo nekoliko puta 
čuli i od samog Gradonačelnika, što se tiče prvog, recimo, projekta Marsovog polja da će 
objelodaniti javnosti što konkretno nije u redu s time projektom. Da se taj sporazum nije smio 
potpisati. A isto tako idejno rješenje smo imali, idejni projekt smo imali. Isto tako, ajmo reći, 
su se rješavali imovinsko pravni odnosi. Pa od tog projekta ništa. Nikakva realizacija, nit 
slova nit brojke. Mene to konkretno zanima: da li nam Gradonačelnik može objasniti zbog 
čega se nije trebao potpisati taj sporazum i zbog čega projekt Marsovog polja stoji? A upravo 
tu bih se htjela nadovezati na projekt Valelunge za kojeg ja stvarno moram reći da on na 
papiru izgleda hvalevrijedno. Da je ta cijela zona zapuštena. Međutim, ako uđete u 
zemljišnoknjižni izvadak, vidite da je vlasnik Republika Hrvatska. Postoji cijeli niz problema 
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tamo. Tako da, također, ako pogledate i proračun 2025. godine, projekta PIC-a i Valelunge 
gotovo da i nema sa nekim većim iznosom. On je tek najavljen nešto malo kroz projekcije 
2026. godine. Ja stvarno moram reći da bi trebala biti nekakva praksa, budući da smo mi taj 
projekt usvojili u sklopu Strategije urbanog područja Grada Pule da bi trebala biti nekakva 
praksa da se na gradskom vijeću možda gradskim vijećnicima objasni, iako su to novci iz EU 
fondova i ITU mehanizma što Grad i Gradska uprava nisu dužni. Mislim da bi bilo dobro da 
se postigne konsenzus gradskih vijećnika oko takvih kapitalnih projekata kao što je Marsovo 
polje, kao što je riva, kao što je Valelunga. Osobno, iskreno smatram da, to je projekt hvale 
vrijedan na papiru, ali da do njegove realizacije na žalost neće doći. Da ćemo opet tapkati u 
mjestu. Imat ćemo možda sjajna idejna rješenja, sjajne idejne projekte, možda su namjere 
dobre, ali ja ću podsjetiti da mi imamo trenutačno praznu zonu cijelog pulskog 
brodogradilišta. Nitko sretniji od mene da se u našem pulskom brodogradilištu Uljanik 
brodogradnja nastavi u punom zamahu, kakva je bila, ali budimo realni, to se dogoditi neće. 
Stoga ja postavljam pitanje: zašto se možda uzelo u obzir da se projekt Pulskog inovacijskog 
centra dio ne napravi i u samom brodogradilištu? Mislim da mjesta za to ima, a da se 
brodogradnja kao usko vezana djelatnost uz inovacije, kao takva i nastavi. Pa evo, ja bih 
molila ako mi se to može objasniti. Također, mislim da se svim vijećnicima obratio i 
gospodin Livio Nefat koji je postavio pitanje gradskoj upravi: Zbog čega je i projekt 
tramvaja, koji mislim da smo svi propagirali već posljednjih desetak godina, zbog čega se 
izostavio iz tog projekta ako se moglo uzeti novac, konkretno iz ITU mehanizma, to je ona 
tramvajska pruga koja je postojala u Puli i koja je zapravo 1904. imala najveći broj prodanih 
tramvajskih karti u cijeloj Hrvatskoj. Dakle, tramvajska puta od Mandrača do ulaza u samo 
brodogradilište. I evo, ja stvarno želim sreću projektu... 
 
POTPPREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Kolegice, samo vrijeme. 
 
SANJA RADOLOVIĆ 
...PIC-a i Valelunge, ali mislim da to te realizacije neće doći. Zahvaljujem. 
 
FILIP ZORČIĆ 
Kolegice Radolović hvala na pitanjima. Evo, ja sam to gledao kao dva pitanja. Prvi je 
kapitalni projekt, a drugi je projekt tramvaja. Možemo tako. Dakle, što se tiče Valelunge ja 
sam siguran da će se realizirati, ali naravno, treba imati jasne prethodne korake i mogu 
prihvatiti činjenicu i vaš prijedlog da bi trebala biti praksa da se na gradskom vijeću citiram: 
„donese koncenzus ovog kapitalnog projekta”. Je li tako? Dobro. U kojoj formi i kako? Da li 
je to moguće i izvedivo? Da  i koliko bi to onda trajalo? Ok. Ali dapače nemam ništa protiv. 
Sad je kasno. Netko idući i budući će onda vjerujem te stvari i mijenjati na bolje u tom 
kontekstu. One jesu u ITU mehanizmu. On je prihvaćen ovdje na gradskom vijeću. Tako da s 
te strane se zna. Naravno da imamo puno problema oko imovine. Ja moram također reći da 
kao Gradonačelnik kada su stvari iznesene pred mene gotovo da su se tek onda saznavale 
stvari oko imovine i prostora. To također moram reći. Ali s projektom moramo ići dalje. Isto 
tako, najviše od ovih sedam stavki koje je tražilo ministarstvo vezano za Valelungu, ovih 
prvih šest stavki je vezano za lokacijsku informaciju, izvode iz katastra i tako dalje. Kao što 
ćemo poslati kolegici Derocchi, tako ćemo i vama i svima ono što je tražilo ministarstvo. 
Nema tu nikakvih tajni. A zadnja stavka izrade idejnog projekta u koju idemo 2025. godine 
osigurano je 6 milijuna eura. Ja sam siguran da mi s onim dijelom ITU mehanizma možemo 
započeti bez ikakvih problema. Imamo oko toga veliku nadu. I ne bih išao defetistički. 
Međutim, što se tiče ove prazne zone brodogradilišta, vi također znate koliki je naš zapravo 
utjecaj, tj. ne utjecaj na prostor brodogradilišta. Dakle, to je ideja dobra, zašto nije to u ITU 
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mehanizmu, ali ne znam koji model, koji način da mi nešto projiciramo u prostoru koji mi, 
nažalost, ne upravljamo, dakle, kroz prostorne planove u redu, ali sami prostor 
brodogradilišta to je nemoguće barem koliko ja znam. Ispravite me ako griješim. Da se 
vratim na početak vašeg pitanja vezano za Marsovo polje. Ovako ću vam točno reći. Ugovor 
o darovanju nekretnine u vlasništvu Republike Hrvatske, dio bivše vojne nekretnine 
Promontore u Puli sklopljen između Ministarstva prostornog uređenja, graditeljstva i državne 
imovine i Grada Pule 08. travnja 2021. godine. Ugovorom je predviđeno da se nekretnina na 
Marsovom polju, ukupne površine 49.000 m2 daruje Gradu Puli pod uvjetom da se izgrade 
građevine, sportski tereni s pratećim objektima sportsko-rekreacijskog centra. Te građevine 
moraju služiti za zadovoljavanje potrebe lokalnog stanovništva u oblastima sporta i 
rekreacije. Stoga još jednom treba istaknuti da sukladno tome te mišljenju nadležnog 
ministarstva, kamp NK Istra 1961 nikada nije mogao niti smio biti na Marsovom polju. Kako 
bi se cijelim projektom zadovoljile potrebe lokalnog stanovništva u sferi sporta i rekreacije, 
Grad Pula je ove godine izmijenio lokacijsku dozvolu. No, na netom održanom sastanku u 
ministarstvu, a ovo je već, mislim nekoliko puta sam rekao, Grad Pula je obaviješten da cijeli 
ugovor nikada nije smio biti sklopljen jer je nekretnina navedena na popisu šumskog 
gospodarskog područja Republike Hrvatske. Prema mišljenju, pravnom, takav je ugovor 
ništetan. U idućem razdoblju, dakle, ja se nadam, što skorijem, očekujemo očitovanje 
nadležnog državnog odvjetništva koje je također bilo na sastanku u ministarstvu po ovom 
pitanju i vidjet ćemo kakav je njihov stav pa dalje prilagoditi potrebe uređenja navedenog 
prostora i zakonske mogućnosti. Do prije samo dva mjeseca mi za ovo nismo znali dok nismo 
pozvani u ministarstvo. Prema tome neću reći, nit krivi nit dužni, ali radite posao odjednom 
se to dogoditi, ako što se dogodilo sa Valkanama. Dakle, itekako podržavam to što ste rekli 
da treba doći do konsenzusa na gradskom vijeću, da treba iskoristiti praznu zonu 
brodogradilišta, ali ja ne vidim načina kako je to pravno moguće. Što se tiče projekta 
tramvaja, ja s gospodinom Nefatom razgovaram, mislim, redovito od početka mandata, bio je 
tu nekoliko puta. I ta je ideja tramvaja bila također zanimljiva. To smo tada prezentirali 
ministru Butkoviću. Tada smo imali neku nadu da će i Pula uz Osijek ući u ta sufinanciranja 
tramvaja i tramvajskih linija. Međutim, i baterijskih i tako dalje, sve što je tada bila tema. Ali 
nismo jer jednostavno to je preskup za sada projekt za Grad Pulu. Dok je jedan dio prometnih 
stručnjaka nama govorio da bi to još više zagušilo promet u gradu. I ja sam onda, iskren ću 
biti, kao Gradonačelnik, odustao za sad od tog dijela iako se naravno, uvijek može i o tome 
razgovarati. Definitivno da postoji uvijek sumnja oko zemljišta u gradu Puli, oko toga što nas 
čeka već kad nešto krene. Prema tome, evo, vjerujem da ćemo iduće projekte kapitalne, 
glavne koji jesu, moći ovdje donositi na gradskom vijeću iako su ona prošla sva tijela i bila 
su na gradskom vijeću. Da li je to ITU mehanizam, da li je to proračun. A za brodogradilište, 
ponavljam, ne znam na koji način smo to mogli organizirati, tako da možemo o tome 
raspravljati.  
 
SANJA RADOLOVIĆ 
Pa da, ja bih samo htjela reći da zapravo situacija s brodogradilištem, iako je dio prostora u 
koncesiji, je zapravo ista kao i sa Valelungom, ista kao i sa Pragrandeom. Mi Valelungom ne 
upravljamo, to nije naše vlasništvo, to nije naša imovina. Dakle, mi opet projektiramo nešto 
na imovini koja nije naša. Ja znam da je to potrebno zbog sredstava iz EU fondova, ali opet 
se dovodimo u situaciju. Dakle, ja ne kažem ovdje, niti ovaj Gradonačelnik nije kriv, ali 
imamo konstantno isti problem, nerealizaciju kapitalnih projekata. Marsovo polje, Pragrande, 
pulska riva, Valelunga, Mandrač i mogla bih tako nabrajati. Dakle, ne kažem da je kriva 
gradska uprava Filipa Zoričića, ali imamo konstantan problem nerealizacije kapitalnih 
projekata i vrtimo se konstantno u začaranom krugu. Sad smo se svi tu nedavno svađali oko 
kapitalnog projekta rive. Što smo zaključili? Pa zapravo jedno veliko ništa. Evo. 



 

10 
 

 
FILIP ZORIČIĆ 
Ma apsolutno da je dobra ovakva rasprava i da stoji. Nije to sad gradska uprava, 
gradonačelnik. Ja snosim odgovornost za ono što nije napravljeno. To je početak i kraj. Ljudi 
će suditi je ili odlučivati. Bilo to prije, sada, poslije, nebitno. Kako tko. Međutim, nije, po 
meni, ista situacija kao sa Uljanikom. Moje mišljenje i viđenje pa i dokaz ako hoćete ove 
protekle tri i pol godine. Zapravo, mi nemamo priliku govoriti o Uljaniku. Nekoliko puta sam 
postavio pitanje i Vladi i premijeru i o tome nije bilo razgovora, nažalost. Dakle, Uljanik je tu 
gdje je. Za Valelungu, drugačije već. U razgovoru i sa ministrom Bačićem, i sa 
ministarstvom, to ide u tom smjeru i ovaj zadnji dopis ministarstva nam daje upravo to za 
pravo. Dakle, nije da smo išli sad ono grlom u jagode, ne znamo što će biti. Tako da itekako 
da. Međutim, definitivno se slažem s vama da mnoge stvari od početka ovog mandata pa do 
danas, ako hoćete, nisu dobro pripremane, nisu dobro organizirane. Govorim baš od 
početaka. Dakle, i to je veliki problem. Ako hoćete Pragrande, evo isto tema. Tek kad je sve 
bilo gotovo, znalo se da imamo problema sa time. Ako hoćete garažnu kuću, isto tako. Ne 
znam, ja sam rekao prije dvije godine provjerimo ljude koji tamo žive, što je s time, išlo se 
dalje i danas je problem. E, sad je to neka druga tema za razmatranje, ali ja sam taj koji 
snosim odgovornost.  
 
SEAN SOLDATIĆ 
Zahvaljujem. Htio bih svim građanima grada Pule-Pola čestitati 16. prosinca, Dan hrvatskih 
branitelja Istarske županije. Imam dva pitanja za Gradonačelnika. 
Svima je u Gradu Puli jasno da je došlo vrijeme da na Gradsko vijeće Grada Pule-Pola dođe 
tematska sjednica o stanju u Društvenom centru Karlo Rojc. Stoga tražim, kao gradski 
vijećnik, da se što žurnije sazove tematska sjednica na temu o stanju u Društvenom centru 
Karlo Rojc. Moram istaknuti da u Društvenom centru Karlo Rojc vladaju anarhija i nered, a 
da sve to plaćaju građani Pule. A što je najgore, odgovornih navodno nema. Od 2008. godine 
predsjednica Koordinacije Društvenog centra Karlo Rojc je ujedno i gradska vijećnica 
gospođa Dušica Radojčić, koja je time u očitom sukobu interesa temeljem Kodeksa o 
sprečavanju sukoba interesa gradskih vijećnika koje je donijelo ovo Gradsko vijeće u ovom 
mandatu. I stupilo je na snagu. Na tematskoj sjednici treba upoznati građane Pule da pojedine 
udruge, bliske platformi Možemo!  ne plaćaju čak niti simboličnu cijenu korištenja poslovnih 
prostora. Netko građanima Pule mora objasniti kako je došlo do toga da je Rojc prljav i da se 
smeće odlaže na dječje igralište i skate park. Dugogodišnja predsjednica Društvenog centra 
Karlo Rojc, gospođa Dušica Radojčić imati će priliku da podnese na tematskoj sjednici 
izvješće o svom radu. A isto tako gradska vijećnica Dušica Radojčić moći će dati mišljenje o 
svom radu, kao predsjednice Društvenog centra Karlo Rojc. Isto tako, ostali ste dužni 
Gradonačelniče predočiti javnosti i gradskim vijećnicima i javnosti ekspertizu pravog 
Teodora Celakovskog o korištenju poslovnih prostora u Društvenom centru Karlo Rojc. 
Pravog Teodora Celakovskog. Jer očito da on to nije pisao iz Zagreba, nego mu je to netko 
pripremio u Rojcu. 
Drugo pitanje: zašto Grad Pula još uvijek nije pripremio potrebitu dokumentaciju koja se 
odnosi na česticu za gradnju tipskog objekta Hitne medicinske službe, Ispostave Pula? U tom 
tipskom objektu Hitne medicinske službe bila bi osigurana dva tima Hitne medicinske službe 
i sanitetski prijevoz za područje Grada Pule. Time bi se osigurao brži izlazak na hitne 
medicinske intervencije na području Grada Pule te dostupnija zdravstvena zaštita. Tipski 
objekt ispostave Pula bi se trebao nalaziti na predviđenoj čestici između pulskog groblja 
Monte Giro i Pevexa... 
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POTPPREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Kolega, samo vrijeme... 
 
SEAN SOLDATIĆ 
... uz pulsku zaobilaznicu. Svi gradovi u Istarskoj županiji, njih šest, je pripremilo 
dokumentaciju, jedino Pula nije. Zašto? 
 
POTPPREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Kolega, morat ću vas prekinuti. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Kolega Soldatić, zamjenica će odgovoriti na drugo pitanje. Bila je u toj temi više. Iako znam i 
ja odgovor, ali evo, zamolit ću zamjenicu. Pa, evo, ja načelno mogu reći da je dobro da 
održimo tematsku sjednicu Karlo Rojc. Mogu također reći da smo dužni odgovor i vama i 
vijećnicima i kolegici Radolović vezano i za račune i za reviziju. Mi reviziju smo radili lani. 
Sada ćemo je dovršiti do kraja. Imali smo pred dva dana operativni sastanak kod mene. Tamo 
su udruge koje su pri odjelu i za lokalnu samoupravu i za kulturu i za društvene djelatnosti, 
imovina koja upravlja i tako dalje. Izaći ćemo s tim, poslat ćemo vama izaći ćemo s time, reći 
ćemo što je sa udrugama koje poštuju ugovore, koje ne poštuju, plaćaju, ne plaćaju i tako 
dalje. Sve ono što je važno da kažemo jer nam je to važno za ITU mehanizam. Evo, to je još 
jedna tema koja se nadovezuje na ono što je rekla kolegica Radolović gdje se eto pripremalo, 
pripremalo, idemo, idemo i onda izađu na vidjelo te neke druge stvari. Ali, ponavljam, ja sam 
odgovorna osoba. Tako da definitivno ćemo to dugovanje odraditi prema vama i prema 
javnosti. Moje isprike. Evo, mislim da ne gori toliko, ali da je potrebno iznijeti da. Ako se 
većina kolegica i kolega izjasni, vjerujem da ćemo to čuti u eteru nekako da se održi tematska 
sjednica Karlo Rojc, dapače, nemam s tim problema da nakon povratka sa praznika i 
blagdana dobro pripremimo temu. Mi iz Grada i kolege iz Rojca i da se onda izađe s time i 
raspravi o tome. Dakle, imamo tamo udruga koje rade, imamo udruge koje rade, a ne plaćaju, 
imamo udruge s ugovorima i bez ugovora. Mi to sve znamo pa ćemo vidjeti na koji način da 
vam to što jasnije prezentiramo, da imate i da o tome onda svi zajedno raspravimo. Evo, 
toliko s moje strane. Hvala. 
 
SANJA RADOLOVIĆ (povreda Poslovnika) 
Poštovana potpredsjednice. Gradonačelnik je povrijedio Poslovnik Gradskog vijeća jer je 
zaboravio propustiti reći da upravo Koordinacija ima utjecaj da se stavilo u ITU mehanizam 
10,5 milijuna eura za obnovu Rojca, što ja pohvaljujem. Ali znači nije istina da Koordinacija 
odlučuje samo o čišćenju Rojca, o nekakvim minornim popravcima. Odlučuje o velikim 
projektima. Vidjeli smo, dakle, sad projekt vrijedan 10,5 milijuna eura da je Koordinacija 
zapravo progurala do gradske uprave. Evo, samo toliko. 
 
POTPPREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Mislim da ovo nije bila konkretna povreda Poslovnika. Da niste uopće govorili na tu temu. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ (povreda Poslovnika čl.75.) 
Radi se o netočnoj informaciji. Dakle, Koordinacija Društvenog centra Rojc nije predložila 
projekt cjelovite energetske obnove Rojca za ITU mehanizam. Hvala. 
 
POTPPREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
U konkretnom slučaju, ovo što ste vi sad iznijeli je ispravak netočnog navoda koji u 
vijećničkim pitanjima isto tako nije dozvoljen.  
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IVONA MOČENIĆ 
Evo, poštovani vijećniče Soldatić zahvaljujem se na vašem pitanju. Pa evo, Grad Pula je već 
nekoliko navrata imao sastanak sa Istarskom županijom u svezi izgradnje tipskog objekta 
Hitne medicinske pomoći i saniteta. Naravno da smo mi suglasni da se taj objekt napravi jer 
je to za jedno opće dobro. Cijeli projekt obuhvaća ne samo Grad Pulu, nego i druge gradove, 
tipa Rovinj, Poreč, Pazin, Umag. Tako da bi sve zajedno išlo u taj projekt. Međutim, Grad 
Pula je voljan dati samo zemljište na korištenje bez naknade na određeni broj godina. 
Međutim, tražili smo da se od strane Istarske županije riješi pitanje zemljišta oko Tehničke 
škole i Monte Zara. Tu smo vidjeli da postoji problematika krivo izvršenog upisa na 
zemljišnoj knjizi Tehničke škole i Monte Zara. Tako da smo obavijestili Istarsku županiju da 
je potrebno pokrenuti ispravni postupak radi ispravka zemljišnih knjiga. Kada se to riješi, 
naravno da Grad Pula ide u sam taj projekt sa Istarskom županijom. Hvala. 
 
SEAN SOLDATIĆ 
Evo zahvaljujem. Što se tiče tipskog objekta Hitne medicinske službe, ja možda ne bih 
miješao jednu zdravstvenu ustanovu, odnosno prvu pomoć i lokaciju za Hitnu medicinsku 
službu sa nerazjašnjenim nekakvim imovinsko-pravnim pitanjima što se tiče školstva. Znači, 
to je zdravstvo i školstvo i bilo bi šteta da zakidamo naše građane za kvalitetniju zdravstvenu 
skrb. Bilo bi dobro da ipak dajete suglasnost i odobrite da se ta zemlja koristi za Hitnu 
medicinsku službu. Jer ako ne zakidamo naše građane. Evo, samo o tome se radi. Za škole ja 
uvijek sam urgirao, mislim, molio da se izdvaja za škole i da se radi sa školstvom, ali 
nemojmo zbog školstva sad zakidati zdravstvenu uslugu naših građana. Evo, samo toliko 
dobronamjerno čisto. A što se tiče Društvenog centra Karlo Rojc, evo, ja bih volio stvarno da 
bude ta tematska sjednica. Da nam se ovdje obrati predsjednica Koordinacije Društvenog 
centra Karlo Rojc. Nakon toga nam se može obratiti kao vijećnica da da podršku predsjednici 
u jednoj osobi. Mislim, to je čisti sukob interesa. Vi obnašate dvije nespojive dužnosti. Ja ne 
znam zašto si radite toliki politički teret. Odlučite se. Ili ćete biti vijećnica ili ćete biti šefica u 
Rojcu. Vrlo jednostavno, a u Rojcu, vjerujte mi, dobar dio udruga bi jedva čekao da otiđete 
ča. 
 
MILAN RAŠULA (povreda Poslovnika) 
Kolega Soldatić se obraća izravno kolegici Radojčić kojoj pitanje nije bilo upućeno. Ja ne 
znam zašto personalizira svoj odgovor na vijećničko pitanje. Mislim da se držimo nekakvog 
Poslovnika, pogotovo kolega Soldatić koji je iskusan pravnik. Hvala. 
 
VITO PAOLETIĆ 
(Nelle mie emozioni, mi rivolgerò in anzi tutto la prima i trambi sono per il Sindaco. La 
prima riguarda la municipalizzata Pula parking, l'altra invece della qualità dell' aria.) 
U emocijama bih se prije svega osvrnuo na prva pitanja koja su za gradonačelnika. Prvi se 
odnosi na gradski Pula parking, a drugi na kvalitetu zraka. 
Dakle, pitanja su, oba su za Gradonačelnika. Tiču se konkretno, prvo pitanje tvrtke Pula 
parking gdje je izvjesno ili jasno da se nešto dešava, nešto se kuha pa bih molio da se 
Gradonačelnik očituje o zatečenom stanju ili onome što možemo očekivati kako će se dalje 
priča razvijati. 
A drugo je pitanje možda pragmatičnije. Da li je do sada izvedeno koje mjerenje kvalitete 
zraka? Kada? I koji su rezultati? 
Eto. Zahvaljujem.  
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NATAŠA SIMONELLI 
Zahvaljujem na postavljenom pitanju. Vezano uz rješavanje imovinsko-pravnih odnosa na 
parceli, odnosno u obuhvatu zahvata buduće garažne kuće, u tijeku su pripremne radnje na 
izradi procjenbenog elaborata za koji znate da se mora ishoditi mišljenje povjerenstva. Sama 
procjena je, kažem, u izradi. Naručena je početkom 12. mjeseca, prosinca, ove godine. Te će 
se u skladu s time po ishođenom mišljenju, dostaviti pred ovo Gradsko vijeće. Znači, odluka 
o prihvaćanju ugovora o pravu građenja. Zahvaljujem. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Pa evo, hvala najljepša. Kolega Paoletić, dakle, danas na press konferenciji sam govorio o 
ovome pa imam tu i materijale. Mi ćemo naravno obavijestiti javnost detaljno. Dobili smo u 
petak cijelo izvješće. Dakle, Nastavni Zavod za javno zdravstvo, izabrani, Splitsko-
dalmatinske županije je proveo prvo petnaestodnevno mjerenje kvalitete zraka na području 
Mjesnog odbora Stoja. Dakle, razdoblje u kojem se obavilo mjerenje, kažu oni u svojem 
izvješću, prekratko tih četrnaest dana nije dostatno za davanje ocjene o kvaliteti zraka za to 
područje. Zato je razdoblje usrednjavanja jedna kalendarska godina. Oni će provesti, dakle, 
četiri istraživanja. Ocjenjivanje razine onečišćenosti zraka provedeno je sukladno Zakonu o 
zaštiti zraka te Uredbi o razinama onečišćujućih tvari u zraku. I sami znate da je to mjerenje 
bilo, da tako kažem, tajno. Dakle, nije se znalo kada će biti. Mi smo evo dobili izvješće. Pa 
ću citirati nekoliko stvari: 
„Vremenske prilike u razdoblju mjerenja od 6. do 19. 11., dakle, kada je bilo mjerenje, 
obilježilo je suho vjetrovito sa izraženim sjevernim vjetrom koji je puhao na početku i vrlo 
intenzivno na kraju mjernog razdoblja. U skladu s tim svi mjereni onečišćivači bili su veći 
upravo u tim danima, a sve maksimalne vrijednosti onečišćivača zabilježene su od 16. do 18. 
studenog 2024. godine. U jesenskom razdoblju od 6. do 19. studenog srednja izmjerena 
vrijednost sljedećih čestica PM 2,5 iznosila je 22,2 mikrograma metara kubnih i bila je viša 
od propisane godišnje granične vrijednosti koja je 20. te niža od propisane godišnje ciljane 
vrijednosti koja je 25. U jesenskom vremenskom razdoblju, u istom vremenu, od 6. do 19. 
11., dnevne izmjerene vrijednosti metala arsena u lebdećim česticama, u dva dana 16. i 17. 
11. prelazile su ciljne godišnje vrijednosti. U jesenskom vremenskom razdoblju od 6. do 19. 
studenog izmjereno je sedam prekoračenja satne granične vrijednosti. I u danima 16. i 17. 11. 
zabilježene su maksimalne vrijednosti svih mjernih parametara koje su se tražile. Dakle, 
jedan sukus svega toga. Mi ćemo dakle dati i cijeli dokument vani i naravno sintezu same 
analize da se nešto događalo u tih nekoliko dana od mogućih 14. Ali isto tako, ponoviti ono 
što je rekao nastavni Zavod i struka, da treba pričekati i ostala mjerenja. Ako se pokaže, 
ponovit ću, da tvornica proizvodi onečišćenje zraka, jedina pravna procedura koja je moguća 
s naše strane je da tužimo tvornicu da zaštitimo zdravlje građana. Ali siguran sam da će i sam 
nastavni Zavod u svojim izvješćima kroz sve mjere i mjerne jedinice dati još detaljnije 
analize i ništa od toga naravno nećemo tajiti. Sve ćemo iznijeti u javnost i sad, kad će biti 
iduća mjerenja, ni mi sami ne znamo, ali nagovješteno je da je to potrebno obaviti četiri puta 
godišnje. Također, napomena, od 01. siječnja na Fiželi će se aktivirati ona mjerna jedinica. 
Također smo prihvatili Amandman kolegice i kolege iz Možemo! vezano za dodatne stavke 
na samom uređaju na Fiželi. Tako da će i u tom kontekstu to ići pa će biti više mjerenja i bit 
ćemo vjerujem svi puno pametniji. A svima nam je želja da što prije tvornica krene raditi na 
plin jer ponekad ta 2027. godina izgleda daleko. Kao što su oni obećali. Vjerujem da će se to 
dogoditi i prije, da svi skupa živimo zdravije i sigurnije. Hvala.  
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Prvo pitanje se tiče izdavanja građevinske dozvole za pristupnu cestu Hotelu Valkane na 
Valkanama koju je Hotel Valkane podnio 2. prosinca, a već nakon tri dana, 5. prosinca je 
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postupak pokrenut. To su rekordna tri dana. Možete li navesti koliko je u prosjeku potrebno 
za pokretanje postupka izdavanja građevinske dozvole za obične smrtnike? To je pitanje 
Gradonačelniku. Bogomdanom investitoru podilazili ste izmjenom urbanističkih planova i 
Valkane i Max Stoja. Usporavajući referendum. Opraštajući 800.000 eura komunalnog 
doprinosa. Evo sad i ekspresnom obradom zahtjeva za izdavanjem građevinske dozvole. 
Mogu li i drugi građani sa jednakim pravom očekivati pokretanje postupka izdavanja 
građevinske dozvole u roku od dva dana od zahtjeva? To je bilo prvo. 
Drugo pitanje se tiče već notornog neodgovaranja na vijećnička pitanja i kršenja ZPPI-a i 
Poslovnika Gradskog vijeća. To je postala uobičajena pojava ove gradske vlasti. Posljednje je 
odbijanje informacije o iznosu duga Stanoinvesta i povezanih tvrtki za komunalnu naknadu i 
doprinos. To smo pitanje postavili zato jer je Stanoinvestu prodana, tj. Ivici Salvadoru 
prodana je jedna parcela na Verudi ili Vidikovcu. Dana 5. prosinca uputili smo zahtjev 
pročelniku Rojniću u pisanom obliku o iznosu duga za komunalnu naknadu i doprinose 38 
tvrtki u njegovom vlasništvu, u vlasništvu Ivice Salvadora. Pročelnik Rojnić nam je danas 
odgovorio da nam podatke ne može dostaviti sukladno mišljenju odvjetnika. Naime, Grad 
Pula je zatražio 10. prosinca 2024. mišljenje Odvjetničkog ureda Marina Buvinića iz Umaga 
o tome smije li gradskom vijećniku dati informacije o stanju duga za komunalnu naknadu i 
doprinose. Stanju duga prema Gradu. Istog dana, angažirani odvjetnik odgovara: „podatak o 
stanju duga temeljem komunalnog doprinosa i naknade predstavlja poreznu tajnu”. Takve su 
informacije od javnog interesa i u okviru nadležnosti gradskih vijećnika čija uloga jest 
kontrola rada i izvršne vlasti. Skandalozno je da se vijećnicima onemogućava pristup 
informacijama o dospjelim potraživanjima i dugovima. Nije to prvi put. Znači, neprestano 
nam se ne daju informacije. Radi se o nesumnjivo javnom interesu koji su vijećnici dužni 
štititi i ne smije im se uskraćivati informacija o tome. Komunalni doprinosi i komunalna 
naknada sredstva su svih stanovnika Grada Pule koje su predviđene za točno određene 
namjene. S obzirom na ovaj odgovor, pitam vas: na koji način vijećnik može doći do 
informacije o tome kako se raspolaže novcem svih nas? I koliko nam je netko dužan? Jer 
ukoliko ne duguje novac gradu, on je dužan svim građanima ovoga grada. 
Oni to imaju pravo znati.  
Iskoristio bih ovih zadnjih pet sekundi da vijećniku Soldatiću kažem nek otiđe na stranice 
Zelene Istre i tamo pronađe cijelu studiju koja je godinama već tamo. 
 
POTPPREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Kolega, nemojte se obraćati izravno drugom vijećniku. 
 
SEAN SOLDATIĆ (povreda Poslovnika čl. 75 st. 2.) 
Ma naime, sad se kolega Mirković je izdao jednu udrugu. Prozvao je udrugu Zelena Istra jel' 
tako? Znači, prepoznali ste se. Evo, nemam ništa više za dodati. To je jedna od udruga koja 
ne plaća korištenje prostora Gradu Puli. Od kad je Teodor Celakovski pravi Teodor 
Celakovski napravio ekspertizu, od onda oni više ne plaćaju. A predsjednica je onda bila, 
nota bene, gospođa Dušica Radojčić. Hvala kolega Mirković što ste mi pružili ovu priliku.  
 
POTPPREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Ja bih vas još jednom zamolila da se stvarno međusobno jedan drugome ne obraćate na tako 
izravan način i da se ne prepucavamo tu dok su vijećnička pitanja. Tema. A i općenito nema 
potrebe za prepucavanjem u ovoj gradskoj vijećnici.  
 
NATAŠA SIMONELLI 
Zahvaljujem na pitanju. Ja bih se prvo osvrnula vezano uz vaš navod po pitanju opraštanja 
duga. Naime, Zakon o prostornom uređenju u čl. 169. jasno propisuje da ukoliko je investitor 
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komunalne infrastrukture, znači, koji je temeljem sporazuma zaključen sa jedinicom lokalne 
samouprave. Evo ja ću vam citirati članak: „osoba koja s jedinicom lokalne samouprave, 
sklopi ugovor o financiranju uređenja građevinskog zemljišta, u pogledu financiranja 
izgradnje objekata i uređenja komunalne infrastrukture koji se prema posebnom zakonu 
financira iz komunalnog doprinosa ne plaća taj doprinos do iznosa troškova uređenja 
zemljišta kojeg plaća na temelju tog ugovora.” Znači, iznos od 800.000 eura, koji ide na 
račun troškova izgradnje, opremanja i također projektiranja u prvoj fazi te komunalne 
infrastrukture je nešto što će se kasnije, kroz rješenje o komunalnom doprinosu utvrditi po 
pitanju postojanja, nepostojanja razlike. Dakle, ja bih se još jednom osvrnula na ovaj članak 
Zakona i u tom pravcu molila da i sami provjerite. Vezano uz postupak izdavanja 
građevinske dozvole i vremenskog perioda od podnošenja zahtjeva. Naime, mi, ne 
pravdajući, bih rekla, time situaciju, mi unutar Odsjeka za gradnju, imamom službenike koji 
rješavaju, prije svega, zahtjeve privatnih investitora, zahtjeve za komunalnu infrastrukturu. 
Dakle, ovaj zahtjev nije jedini zahtjev kojeg kolegica koja inače kao viši savjetnik je 
zaposlena u Odsjeku za gradnju, rješava prioritetno. To je praksa koja je već poznata, bih 
rekla, odavno, ali ne nešto kao negativno, već kao prioritet upravo u svrhu tog uređenja 
građevinskog zemljišta, neovisno o tome da li se radi o privatnim investitorima i da li se radi 
možda o tim velikim investitorima. Hvala.  
 
ALDO ROJNIĆ 
Evo, odgovorit ću vijećniku Mirkoviću na upit koji je dostavljen 10.. Istini za volju, danas je 
išao naš odgovor. U međuvremenu smo zatražili pravno mišljenje. Odnosi se na dostavu 
podataka o dugu o komunalnom doprinosu i komunalnoj naknadi. Ovo pitanje reguliraju dva 
Opća uredba o zaštiti podataka Europske unije i Zakon o komunalnom gospodarstvu i Opći 
porezni zakon gdje Opći porezni zakon, u čl. 8. prepoznaje obvezu čuvanja tajne. Dakle, ne 
radi se o volji Odjela, niti Alda Rojnića o tome da li želi ili ne želi dati podatke, već se radi o 
obvezi čuvanja porezne tajne. A koliko ja razumijem, ovdje ima pravnika da podatke može 
objavljivati isključivo porezna uprava, a mi samo uz njihovu suglasnost.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Što se tiče dugovanja, dakle, dva puta godišnje, na webu se objavljuju dugovanja. Na webu 
su dugovanja. Dakle, dva puta godišnje. Ne znam je li vam to kolega Mirkoviću poznato? 
Dakle na webu imate dva puta godišnje objavljujemo sva dugovanja prema Gradu. Tako da 
ovaj dio pravno vam je kolega sada odgovorio. Ali opet se vraćate na vašu mantru, koja traje 
tri i pol godine i to da mi pogodujemo sad je Hotel Valkane i ne znam jesu li tu neke zavjere i 
konstantno to ponavljate. Ali morate to dokazati. Dakle, morate imati crno na bijelo da netko 
nekome pogoduje. Dakle, to su opasne rečenice, opasne izjave, da ja pogodujem nekome. To 
morate dokazati kako. Kako se to radi? Tko kome i kako pogoduje? I kada? Dakle, morate 
imati znanstvene podatke da biste kao javni gradski vijećnik o tome ovdje govorili. Na to 
uvijek imate, naravno, pravo. Ali i osuđivali konstantno tri i pol godine to govorite. Pa hoću 
ja vama retoričko pitanje: da li ste vi ikada iz platforme Možemo! ikome pogodovali u ove tri 
i pol godine? Dakle, da li ste ikada ikome pogodovali? Da li ste imali kakav zanimljivi 
sastanak prije dva mjeseca vezano za jednu zanimljivu poslovnu suradnju? Odgovorite na to 
pitanje. Hvala.  
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Ne, ovo je povreda Poslovnika sad. A odgovor ću dati naknadno. 
Znači, Gradonačelnik meni postavlja pitanje s govornice. Sljedeći put kad mi postavi pitanje 
takvog tipa, provokativno, na koji nije uopće postavio nikakvo pitanje 
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POTPPREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Gradonačelnik je istaknuo da vam postavlja retoričko pitanje. Sam je to rekao. 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Retoričko? Ok. To ćemo poslušati na snimci kasnije. 
Da, želim odgovoriti na pitanje. Prvo pitanje je glasilo mogu li i drugi građani sad očekivati 
pokretanje postupaka izdavanja građevinske dozvole u roku od dva dana od zahtjeva? Taj 
konkretan odgovor nisam dobio. I drugo pitanje, s obzirom na odgovor koji smo dobili, znači, 
nešto je kontra, sad je bilo nešto jako kontradiktorno. Gospodin Rojnić nam je rekao da ne 
možemo dobiti podatke jer mu je tako odgovorio odvjetnik iz Umaga, a Gradonačelnik kaže 
da objavljujemo podatke dva puta godišnje. Pa bih molio ovu gradsku upravu da se odluči. 
Ajde se odlučite da li su ti podaci javni, u interesu građana, ili nisu? Da li su javno dostupni? 
Gradonačelnik kaže da jesu dva puta godišnje. Gospodin Rojnić kaže da nisu. Ja sam laik u 
tim pitanjima, ali stvarno ne razumijem to pitanje. Imam još jednu minutu. Pitanje glasi: na 
koji način vijećnik može doći do informacije o tome kako se raspolože novcem svih nas? 
 
POTPPREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Ali ne možete postavljati dalje pitanja. Pitanja ste postavili. 
 
NOEL MIRKOVIČ 
To sam pitanje postavio i ponavljam ga još jedanput jer nisam dobio odgovor. 
 
POTPPREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
kako niste dobili odgovore? 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Nisam dobio odgovor. Ponovit ću još jedanput: na koji način vijećnik može doći do 
informacije o tome kako se raspolaže novcem svih nas i koliko nam je netko dužan? Jer 
ukoliko netko duguje novac Gradu, on je dužan svim građanima ovog grada. Oni to imaju 
pravo znati. Ja nisam dobio odgovor kako doći do to informacije. Ja bih molio da mi netko 
odgovori kako da dođemo do te informacije jer odgovor nismo dobili. Gradonačelnik kaže 
dva puta godišnje se normalno to daje. Pročelnik kaže da se ne daje. Pa mi objasnite kako je 
to moguće. 
 
POTPPREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Ja ću vam pokušati objasniti koliko sam ja shvatila. Ako se slažete s time, pa ako treba će 
vam još odgovoriti Gradonačelnik ili netko dodatno. Ja sam njihove odgovore shvatila tako 
što se dva puta godišnje objavljuju ti podaci na stranicama na način... Odgovoreno na pitanje. 
Mislim da smo svi čuli odgovore na pitanja. Ja ću samo ponoviti ono što ja smatram da su 
odgovorili, ako vi smatrate da vam treba još dodatno, će vam biti odgovoreno. A oni su 
objavljeni na način kako to Zakon dopušta. Kolega Rojnić vam je objasnio da se ne mogu 
objavljivati na određeni način jer Zakon ne dopušta objavu određenih podataka, a na 
stranicama su objavljena na način kako to Zakon dopušta. Te odgovore smo mi čuli ovdje.  
 
MILAN RAŠULA (povreda Poslovnika) 
Poštovana potpredsjednice, vi docirate ex katedra, treba da odgovore osobe kojima su pitanja 
bila upućena.  
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POTPPREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Ja danas vodim ovu sjednicu i mislim da nije bilo potrebe da se ponovno ponavljamo. Ja sam 
samo pojasnila ono što smatram da smo stvarno čuli, a to se može preslušati ponovno na 
snimci. Ja ne znam da li Gradonačelnik ima potrebu još nešto dodati ili odgovoriti, ili 
pročelnik Rojnić? 
 
DUŠANKO BABIĆ 
Prvo pitanje imam za Gradonačelnika. Da li mi možete reći ukratko kakva je suradnja vas i 
mjesnih odbora? Znamo da je šesnaest mjesnih odbora u Gradu Puli. Znali smo negdje 
pročitati da možda nije dobra suradnja sa Gradom. Znamo da se nekada davno jedan puta 
obilazilo. Znači, konkretno pitanje je: kakvu imate vi suradnju s mjesnim odborima? Da li 
imate možda neke koordinacije? I tako, malo ukratko o mjesnim odborima. Da ne slušamo i 
čitamo neke druge stvari. 
Drugo pitanje bih imao za pročelnicu Simonelli. Ma malo prije smo čuli isto Gradonačelnika 
što se tiče parking kuće. Pa me zanima, konkretno, da li je što riješeno imovinsko-pravno sa 
tim vlasnicima? Znači, kakvo je stanje? Kad bi mogla početi ta izgradnja? Nekako malo da 
nam objasnite u tom smislu što je sa tim. Da ne čitamo po medijima, isto. Baš. Evo. 
Zahvaljujem. Hvala.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
U drugim gradovima sjede na mjestu pa odgovaraju, a ovako, ovo je dobro za gimnastiku. Pa 
dobro surađujemo sa mjesnim odborima. Sada to kažem, sad će reći nije to tako. Međutim, 
nismo uspjeli u svim mjesnim odborima sve što smo zacrtali jer je to toliko toga da je 
nemoguće da Štinjan, Busoler, Valdebek, Veli Vrh, sve sanirate ono što se tamo događa. Ali, 
evo, u prvoj godini samo ja sam nekih 14 puta obišao mjesne odbore, razgovarao s ljudima i 
mislim da znam svaki kut problema u našem gradu i svaki dan komuniciramo s građanima. 
Imamo dva tematska sastanka u siječnju, jedan će biti sa Mjesnim odborom Stoja. Vezano je 
za onaj dio oko baraka, i uređenje pristupne ceste i uređenje dječjeg igrališta. Imat ćemo 
sastanak sa Mjesnim odborom Nova Veruda. Vezano je za njihov prijedlog nekakvih 
površina koje jesu u mjesnom odboru vezano za možda mogućnost parkiranja. Tako da, 
generalno, tko nam se obrati, je tome tako. Mi smo tu da slušamo i kritike. Što se događa u 
mjesnim odborima. Mislim da smo svakom mjesnom odboru se posvetili maksimalno. Mogu 
prihvatiti da je možda na Valdebeku najmanje toga napravljeno jer moramo rješavati 
imovinsko-pravne odnose vezano za Valdebečki put, ali generalno, nema to veze s politikom 
tko je gdje, jer ako ćemo tako gledati, onda ne bismo na pola odbora ništa niti surađivali, niti 
raditi, ne znam, jer je tamo IDS. To za mene uopće nije upitno. Dapače, sa svima treba 
surađivati i razgovarati. Mislim da smo svima na dispoziciji. Kada se ljudi jave, 
razgovaramo, komuniciramo, pomažemo. Da li se participativno budžetiranje pokazalo 
dobrim ili nije, rekao bih neku srednju ocjenu. To je bio pilot projekt. Da li ćemo sada ići u 
jedan novi model, kao što Varaždin razvija. To je u suradnji sa mjesnim odborima. Tu smo 
nešto razgovarali. Mislim da je to dobro i da se stvara malo vijeće. Takav jedan koncept 
kojeg ćemo izložiti u siječnju itekako je. Dakle, većina ljudi nezavisne liste dolazi i iz 
mjesnih odbora. Vrlo dobro znamo koji je problem odbora i pokušavamo tako em krpati i em 
sanirati i em ulagati više sredstava podjednako. Na Veli Vrh je jednim dijelom na primjer 
prvi put ikad došla kanalizacija. Ljudi su zbog toga, siguran sam, zadovoljni. Isto tako, 
vezano za ceste, isto tako vezano u Štinjanu, i u nekim drugim dijelovima grada, Verudi i 
tako dalje. Ne možete se sve napraviti u tako kratko vremena, ali može se i treba i mi 
komuniciramo siguran sam maksimalno sa svim mjesnim odborima. Ako je negdje problem, 
pokušavamo ga riješiti i to je to. Evo. Tako da hvala vam na pitanju vama i pozivam još 
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jednom evo sve koji imaju teme, problema, pitanja, uvijek mogu postaviti i javiti se. Mislim 
da redovito odgovaram na sve upite. Evo. Hvala.  
 
NATAŠA SIMONELLI 
Evo, ja bih se nadovezala na vaš interes po pitanju tijeka garažne kuće. Naime, prema prvom 
procjenbenom elaboratu, a ja sam spomenula sad ovaj drugi procjenbeni elaborat koji je 
naručen početkom prosinca ove godine. Naime, obuhvat zahvata u prostoru nije uzeo u obzir, 
bih rekla, okućnicu zgrade, vlasnika zgradne ove čestice. Smatrali smo svrsishodnim da se 
izmijeni taj idejni projekat kako bi se u cilju tog budućeg formiranja kako građevne čestice 
garaže, tako i okućnice uz obostran interes. Znači, riješila ta problematika. Iz tog razloga je 
naručen drugi procjenbeni elaborat i treba naravno proći cijela ta procedura. Dakle, ugovor o 
pravu građenja koji je bio pripreman prije ovog zadnjeg ciklusa procjene, nije išao naprijed 
upravo iz tog razloga jer nije obuhvatio nekakva pravno zatečena prava vlasnika buduće 
okućnice. Hvala. 
 
DANIEL DEKOVIĆ 
Hvala lijepa. Moje prvo pitanje je za direktoricu Luke Pula. Prošlo je nešto više od godinu 
dana od kad je pet djelatnika u Luci dobilo otkaz. Mene interesira razlog zašto su ti ljudi 
dobili otkaz? To je prvo pitanje. 
A drugo pitanje postavio bih direktoru Pula usluge. Tiče se održavanja dječjih igrališta, tj. 
parkova na rubnim dijelovima grada Pule. A ja ću svoj odgovor kasnije dati pošto je jedan 
park u blizini moje kuće pa eto, tako da me to interesira. Hvala.  
 
TATIANA ZANINI GAVRANIĆ 
Evo ja se zahvaljujem na pitanju. Evo, meni stvarno nije jasno kako sad to pitanje? Imali smo 
godišnje izvješće. Razgovarali smo o stanju Luke Pula. Pa sad, evo, lijepo je da ima netko 
interes za Luku Pula. Znači, Luka Pula izgubila je imovinu. Luka Pula se nalazi u situaciji 
gospodarskih problema. Znači Luka Pula je trebala naći načina kako da stabilizira 
poslovanje. Ja mislim da potezi koji su napravljeni nisu bili lagani potezi. Ja sam obrazložila 
više puta. Znači, kakvih imamo tamo problema. I mislim da je to urodilo nekim plodom. Ja se 
nadam da ovo što ide dalje da ide u cilju daljnje stabilizacije i da će to dokazati da su ti potezi 
bili itekako dobri. Evo. Ne znam što drugo da kažem.  
 
GORAN PEREŠA 
Ja ću zamoliti da mi se ponovi pitanje, ako je uopće bilo pitanje do sada. Dječje igralište? 
 
DANIEL DEKOVIĆ 
Znači, mene interesira dinamika održavanja dječjih igrališta, tj. parkova koji su na rubnom 
dijelu grada Pule, recimo Mjesni odbor Busoler, Štinjan, Veli Vrh i tako. To me interesira. 
 
GORAN PEREŠA 
Postoje tjedni obilasci. Pula usluge i upravljanje je zadužena za održavanje, funkcionalnost 
sprava na igralištima. I to se provjerava. Sprava, odnosno igralo, ako nije uvjetno, ono se 
uklanja i zamijenjuje. 
 
DANIEL DEKOVIĆ 
Pa da. Sad mi nije jasno. Prije Castrum je kosio i sve, pa sad mi nije jasno kako Pula usluge 
ne kosi. A to vas pitam iz jednog vrlo jednostavnog razloga. Ovo ljeto, znači, ne samo ljeto i 
nešto prije ljeta kad je period gdje trava više puta raste, ja sam osobno, za jedno, ne jedno, 
dva, tri, parka Gradonačelniku slao slike kako taj park izgleda. Trava je do koljena. Onda 
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imate dijelove gdje je šljunak jer je krug kao šljunak koji je oko sprave, koji služi kao 
podloga neka koja će amortizirati, je puna trave. Pa nije mi jasno da li u gradskoj firmi ne 
postoji jedna motika da se ta trava iskopa i da se to uredi i dovede u stanje kao što je bilo. I 
nije mi jasno, ako se obilazi jednom tjedno, kako se ta trava ne vidi? Ja svaki dan tamo 
prolazim jer to mi je na putu za kuću i jednostavno tu travu vidim. A samo još, prije nego što 
vi odgovorite da se vratim na prvo pitanje, na direktoricu Luke Pula. Pa baš mi je drago da mi 
je dala odgovor kakav mi je dala jer, eto, pošto se Luka Pula našla u financijskim problemima 
i ostala je bez zemljišta, meni nije jasno i molio bih je da mi objasni kako je u trenutku kad je 
dijelila otkaze sebi mogla kupiti službeni mobitel koji si je kupila? I isto tako bih je zamolio 
da meni, a i svim vijećnicima kopiju računa pošalje na mail. Hvala.  
 
GORAN PEREŠA 
Evo, nastavak odgovora. Znači, u ovoj godini Pule usluge i upravljanje nije zadužena za 
košnju, to radi druga gradska firma Herculanea, mi smo preuzeli klupe. Suradnja postoji. 
Dojavljuje se ako je neki problem. Tako da, ne mogu vam dati odgovor konkretno za ovo što 
ste pitali. Hvala.  
 
SAMANTA BARIĆ 
To sam htjela upravo reći. Ispričavam se. Vezano za, zadnji put je bila na vijeću Odluka o 
dodjeli komunalne djelatnosti trgovačkim društvima, pa je tako što se tiče košnje dodijeljena 
djelatnost trgovačkom društvu Herculanea. Pa onda oko održavanja oni imaju svoj plan koji 
se mijenja tokom godine i onda će predstavnik Herculanee doći pojasniti.  
 
TATIANA ZANINI GAVRANIĆ 
Dakle, ako sam ja razumjela, pitanje je mobitela. Evo ga. Znači, ne znam kako bismo mogli 
komunicirati da ga nemam. Kako vi mislite da svi mi ovdje funkcioniramo ako nemamo 
mobitel?  Znači, Luka Pula je izgubila imovinu. Sa tom izgubljenom imovinom izgubila je 
pasivne prihode. Znači, ti pasivni prihodi znače da se više te plaće ne mogu plaćati. A vi 
mene sada pitate za mobitel. Mislim, stvarno. Evo, ispod svakog nivoa. Pa nemam 
komentara. Moram bit jer je postavljeno pitanje.  
 
IGOR VLAŠIĆ 
Pula Herculanea izvršava programe održavanja komunalne infrastrukture, odnosno prema 
programu. Radimo točno po programu kojeg nam Grad zacrta. Nije se desilo da nismo 
izvršili program, odnosno da smo i mi zaprimamo od građana primjedbe oko nekih 
neuređenih zelenih površina, onda prosljeđujemo to Gradu i izvršavamo onda to. I nije se 
desilo to da nešto nismo izvršili. Koliko ja znam. Možda smo neki put zakasnili par dana. 
Tako da... Ili nije došlo do nas ta informacija ili ne znam što se desilo jer kod nas, mi to 
radimo non stop. 
 
 
POTPPREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA  
S obzirom da smo iscrpili vrijeme za vijećnička pitanja. Vijećnici koji na ovoj sjednici nisu 
stigli postaviti pitanja, imati će prednost na sljedećoj sjednici Gradskog vijeća: 
1. DAVOR VUKOVIĆ 
2. JURAJ KOVAČEVIĆ 
3. DUŠICA RADOJČIĆ 
4. ELENA PUH BELCI 
5. SELMA IBRIŠAGIĆ 
6. MILAN RAŠULA 
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7. ANA FONOVIĆ 
8. VALTER BOLJUNČIĆ 
9. MONICCA DEROCCHI 
10. GORDANA FERENČIĆ 
 
 
 
 
 
AD – 2.  DONOŠENJE IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA GRADA PULA - 

POLA ZA 2024. GODINU I PROJEKCIJE ZA 2025. I 2026. GODINU 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dao je Aldo 
Rojnić, p.o. pročelnik Upravnog odjela za financije. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovali su vijećnici Vito Paoletić (NL Filipa Zoričića) i 
Valter Boljunčić (IDS-ISU) s replikom vijećnika Dušanka Babića, Ivana Žagara i Dušice 
Radojčić. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Dušica Radojčić, Dušanko Babić, Ivan Žagar 
s replikom vijećnika Elene Puh Belci i Davora Vukovića, Noel Mirković s replikom vijećnika 
Dušanka Babića, Vite Paoletića i Dušice Radojčić, Siniša Gordić s replikom vijećnika Dušice 
Radojčić i Valtera Boljunčića. 
 
VALTER BOLJUNČIĆ (povreda Poslovnika) 
Ono što ste rekli. Dakle, ja sam rekao da završite svoju riječ. Nisam upadao u riječ. Obrnuto.  
povreda Poslovnika je zato što se navode stvari. Dakle, napad, prije svega, mi smo veliki dio, 
trideset godina, proveli sa vama u vlasti. Prema tome, preuzmite dio, a milijun eura omaška. 
Gledajte, sto posto postoji dio koji kaže da milijun eura 
 
POTPPREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Kolega Boljunčić. Moram vas prekinuti. Ovo nije bila povreda Poslovnika i molim vas da ne 
zloupotrebljavamo više ovako sam Poslovnik. 
 
VALTER BOLJUNČIĆ 
Pa do sada nitko nije povredu Poslovnika napravio zato što je stvarno povreda. Tako da ne 
znam zašto bi ja bio na tapeti. 
 
POTPPREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Bilo je povreda Poslovnika koje su bile utemeljene. 
 
Pojedinačnu raspravu nastavlja vijećnica Selma Ibrišagić s replikama vijećnika Valtera 
Boljunčića, Elene Puh Belci, Dušanka Babića i Dušice Radojčić, Juraj Kovačević s replikama 
vijećnika Noela Mirkovića, Davora Vukovića, Valtera Boljunčića, Dušice Radojčić i Siniše 
Gordića, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dali su pročelnici Ivana Sokolov i Aldo 
Rojnić, a dodatni komentar je dao i Gradonačelnik Filip Zoričić. 
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Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 2., te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, 8 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 
 IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA 
Grada Pula – Pola za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. godinu. 
 
 
 
 
 
 
Ovime je dnevni red iscrpljen te Predsjednica zaključuje 40. sjednicu Gradskog vijeća. 
Dichiaro conslusa la 40. sessione del consiglio municipale della Citta di Pola. 
 
 
Dovršeno u 16,40 sati  
      
 
 
 
 
KLASA:024-03/24-01/149 
URBROJ:      
Pula, 16.12.2024. 
 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 
 
 
ZAPISNIČAR        POTPPREDSJEDNICA 
Bojana Petrović       Monica Derocchi 
 
 


